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Samlesak for spørsmål

Karmøy ungdomsråd 18.01.2022:

Behandling:
Karoline Haugeberg stilte spørsmål om Fjord Motorpark kom til å bli realisert. Varaordfører var i
møtet og besvarte at det er usikkert hva som skjer med Fjord Motorpark videre, men at saken nå
foreløpig er stoppet opp.
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